
OR- II. 0012.4.4.2023

Protokół Nr 4.2023 
z posiedzenia Komisji Rewizyjnej VI kadencji 

odbytego w dniu 3 kwietnia 2023 r. godz. 8:30

Ad. 1. Otwarcie posiedzenia.
W posiedzeniu Komisji Rewizyjnej wzięli udział jej członkowie według załączonej listy 
obecności stanowiącej załącznik Nr 1 do niniejszego protokołu. Ponadto w posiedzeniu udział 
wzięły osoby zaproszone zgodnie z załącznikiem nr 2 do niniejszego protokołu. 
W posiedzeniu uczestniczyło 3 członków komisji na ogólną liczbę 3.
Posiedzenie rozpoczęte o godz. 8:45.
Posiedzenie komisji otworzyła i przewodniczyła obradom pani Aneta Bławat - 
Przewodnicząca Komisji Rewizyjnej oznajmiając, iż na podstawie listy obecności stwierdza 
prawomocność posiedzenia.

Ad. 2. Przyjęcie protokołu z poprzedniego posiedzenia.
Pani Przewodnicząca poinformowała, iż protokół z poprzedniego posiedzenia został 
wyłożony do wglądu przed posiedzeniem, w związku z powyższym zapytała, czy są uwagi do 
jego treści.
Nikt nie zabrał głosu wobec czego zapytała, kto jest za przyjęciem protokołu z poprzedniego 
posiedzenia komisji.

Protokół został przyjęty jednogłośnie.
Udział w głosowaniu wzięło 3 członków komisji na ogólną liczbę 3.
„Za" - 2 głosy (Aneta Bławat, Alicja Frejlich), „przeciw"- 0 głosów, „wstrzymało się"- 1 głos 
(Barbara Kasińska).
Wynik z głosowania stanowi załącznik nr 3 do niniejszego protokołu.

Pani Przewodnicząca poinformowała o przejściu do kolejnego punktu obrad.

Ad. 3. Przyjęcie porządku obrad.
Pani Przewodnicząca odczytała proponowany porządek posiedzenia.
Proponowany porządek posiedzenia:
1. Otwarcie posiedzenia.
2. Przyjęcie protokołu z poprzedniego posiedzenia.
3. Przyjęcie porzqdku obrad.
4. Wniosek mieszkańca powiatu opatowskiego dot. podjęcia działań kontrolnych i naprawczych.

a) zapoznanie się z treściq wniosku,
b) analiza dokumentacji przedłożonej przez Powiatowy Zakład Transportu w Opatowie oraz 

Prezesa Zarzqdu Szpitala Św. Leona Sp. z o. o. z siedzibq w Opatowie,
c) rozpatrzenie wniosku.
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5. Zapoznanie się z treścią pisma Wojewody Świętokrzyskiego dot. zawiadomienia, że radny Rady 
Powiatu w Opatowie nie zamieszkuje na terenie powiatu opatowskiego.

6. Zapoznanie się z wnioskami radnych Rady Powiatu w Opatowie dot. zgłoszenia kandydatur 
na członków Komisji rewizyjnej.

7. Sprawy organizacyjne.
8. Zamknięcie posiedzenia.

Następnie zapytała członków komisji, czy są uwagi lub inne propozycje do porządku obrad.
W wyniku braku uwag pani Przewodnicząca zapytała, kto jest za przyjęciem 
zaproponowanego porządku obrad.

W głosowaniu jawnym porządek obrad został przyjęty jednogłośnie.
W głosowaniu udział wzięło 3 członków komisji na ogólną liczbę 3.
„Za" - 3 głosy (Aneta Bławat, Alicja Frejlich, Barbara Kasińska), „przeciw"- 0 głosów, 

„wstrzymało się"- 0 głosów.
Wynik z głosowania stanowi załącznik nr 4 do niniejszego protokołu.

Pani Przewodnicząca poinformowała o przejściu do kolejnego punktu obrad.

Ad. 4. Wniosek mieszkańca powiatu opatowskiego dot. podjęcia działań kontrolnych 
i naprawczych:
a) zapoznanie się z treścią wniosku.

Pani Przewodnicząca odczytała treść pisma od mieszkańca powiatu opatowskiego, które 
stanowi załącznik nr 5 do niniejszego protokołu.

b) analiza dokumentacji przedłożonej przez Powiatowy Zakład Transportu w Opatowie oraz 
Prezesa Zarządu Szpitala Św. Leona Sp. z o. o. z siedzibg w Opatowie.
Członkowie komisji przystąpili do analizy poszczególnych kwestii zawartych w piśmie.
- kwestia dot. przystanku obok Starostwa Powiatowego w Opatowie. Mieszkaniec 

poddał pod wątpliwość bezpieczeństwo osób wsiadających z tego miejsca jak i spod 
drugiego przystanku zlokalizowanego przy szpitalu, a także dopełnienia kwestii 
formalnych dot. lokalizacji tych przystanków.
Przewodnicząca Komisji rewizyjnej w dniu 20 marca br. skierowała pismo do 
Kierownika Powiatowego Zakładu Transportu w Opatowie z prośbą, o odniesienie do 
zarzutów wskazanych w piśmie mieszkańca.
Pismo stanowi załącznik nr 6 do niniejszego protokołu.
Członkowie komisji przeanalizowali wyjaśnienia Kierownika, uznając podniesione 
zarzuty mieszkańca za bezzasadne. Komisja uznała, iż w przyszłości na pewno kwestia 
zmiany lokalizacji przystanków będzie rozważana, jednakże każda z nich może stwarzać 
niebezpieczeństwo dla pasażerów.
Wyjaśnienia kierownika stanowią załącznik nr 7 do niniejszego protokołu.
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- kwestia dot. poradni zdrowia psychicznego i uzależnień. Mieszkaniec uważa, iż 
lokalizacja nie spełnia żadnych wymogów. Przewodnicząca Komisji rewizyjnej w dniu 
20 marca br. skierowała pismo do Prezesa Szpitala Św. Leona Sp. z o. o. z siedzibą 
w Opatowie z prośbą, o odniesienie do zarzutów wskazanych w piśmie mieszkańca. 
Pismo stanowi załącznik nr 8 do niniejszego protokołu.
Członkowie komisji przeanalizowali wyjaśnienia Prezesa, uznając podniesione zarzuty 
mieszkańca za niezasadne.
Wyjaśnienia Prezesa stanowią załącznik nr 9 do niniejszego protokołu.

- kwestia dot. Centrum Obsługi Placówek Opiekuńczo - Wychowawczych w Opatowie 
i centralnego funkcjonowania oraz generowania oszczędności.
Członkowie Komisji zdecydowali, iż kwestia ta będzie przedmiotem planowanej 
kontroli w ww. jednostce oraz ich placówkach.

- kwestia dot. obecności pielęgniarki w Domu Pomocy Społecznej w Sobowie w porze 
nocnej. Pani Przewodnicząca poinformowała, iż rozmawiała telefonicznie z dyrektor 
Domu Pomocy Społecznej w Sobowie, która poinformowała, iż nie ma wymogu 
prawnego aby była zapewniona opieka pielęgniarki w porach nocnych.

Pani Przewodnicząca udzieliła głosu pani Ewelinie Płatek - Kosior, która powiedziała, iż 
przepisy nie regulują w jakim wymiarze pielęgniarki świadczą usługi w Domach Pomocy 
Społecznej.

c) rozpatrzenie wniosku.
Po zapoznaniu się z całością dokumentacji, komisja uznała podniesione zarzuty za 
niezasadne.

Wobec powyższego pani Przewodnicząca zgłosiła wniosek formalny przedstawione 
wyjaśnienia są wystarczające i nie wymaga to wszczęcia postępowania kontrolnego przez 
komisję rewizyjną.

Wobec braku pytań pani Przewodnicząca przeszła do głosowania nad zgłoszonym przez 
nią wnioskiem formalnym.

Wniosek formalny został przyjęty jednogłośnie.

W głosowaniu udział wzięło 3 członków komisji na ogólną liczbę 3.
„Za" - 3 głosy (Aneta Bławat, Alicja Frejlich, Barbara Kasińska), „przeciw" - 0 głosów, 
„wstrzymało się" - 0 głosów.
Wynik z głosowania jawnego stanowi załącznik nr 10 do niniejszego protokołu.
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Ad.5. Zapoznanie się z treścią pisma Wojewody Świętokrzyskiego dot. zawiadomienia, że 
radny Rady Powiatu w Opatowie nie zamieszkuje na terenie powiatu opatowskiego. 
Pani Przewodnicząca odczytała treść pisma od Wojewody Świętokrzyskiego, które stanowi 
załącznik nr 11 do niniejszego protokołu.
Przewodnicząca komisji wystosowała pismo do radnego Wacława Rodka z prośbą o złożenie 
wyjaśnień w przedmiotowej sprawie, które stanowi załącznik nr 12 do niniejszego 
protokołu.

Pan Wacław Rodek przedłożył pisemne oświadczenie dot. kwestii jego zamieszkania na 
terenie gminy Tarłów.
Oświadczenie stanowi załącznik nr 13 do niniejszego protokołu.

Członkowie Komisji zwrócili uwagę, iż w przedmiotowej sprawie tut. Komisja rewizyjna 
prowadziła szczegółowe postępowanie dowodowe. W ówczesnym składzie komisji 
uczestniczyło 2 z 3 członków obecnego składu tj. pani Barbara Kasińska i pani Alicja Frejlich.

Pani Przewodnicząca niebędąca w składzie komisji zapoznała się dokładnie z całością 
zgromadzonych materiałów tj.:
- faktury za energię elektryczną z których wynika, że w budynku, w którym wskazuje radny, 
że zamieszkuje, znajdują się oddzielne opomiarowania części do prowadzenia działalności 
gospodarczej (taryfa Cli), a oddzielnie części mieszkalnej (taryfa Gil),
- zaświadczenie z Zakładu Gospodarki Komunalne - Mieszkaniowej w Tarłowie, z którego 
wynika, że w okresie od września 2018 r. do chwili obecnej pod adresem wskazywanym 
przez radnego jako adres zamieszkiwania są dwa liczniki poboru wody, jeden przypisany do 
działalności gospodarczej, a drugi do części mieszkalnej, 
- zdjęcia z oględzin w domu radnego, 
- protokoły z przesłuchań świadków, 
- przedłożone wyjaśnienia radnego.

Przedmiotowa dokumentacja stanowi załącznik nr 14 do niniejszego protokołu.

Pani Przewodnicząca po zapoznaniu się z obszernym materiałem stwierdziła, iż 
postępowanie dowodowe dot. zawiadomienia, że radny Rady Powiatu w Opatowie nie 
zamieszkuje na terenie powiatu opatowskiego było przez ówczesną komisję rewizyjna 
rzetelnie przeprowadzone.

Wśród członków komisji wywiązała się dyskusja w przedmiotowej sprawie. Pani Barbara 
Kasińska oraz pani Alicja Frejlich podkreśliły, iż już nigdy nie będą jeździć na oględziny do 
domu radnego Wacława Rodka oraz nie będą uczestniczyć podczas przesłuchań świadków.
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W obliczu całej sytuacji oraz po analizie zgromadzonych dowodów pani Przewodnicząca 
zgłosiła wniosek formalny o odmowę wygaszenia mandatu radnego Wacława Rodka.
Wobec braku pytań pani Przewodnicząca przeszła do głosowania nad zgłoszonym przez nią 
wnioskiem formalnym.

Wniosek formalny został przyjęty jednogłośnie.

W głosowaniu udział wzięło 3 członków komisji na ogólną liczbę 3.
„Za" - 3 głosy (Aneta Bławat, Alicja Frejlich, Barbara Kasińska), „przeciw" - 0 głosów, 
„wstrzymało się" - 0 głosów.
Wynik z głosowania jawnego stanowi załącznik nr 15 do niniejszego protokołu.

O zabranie głosu poprosiła pani Ewelina Płatek - Kosior - obsługa prawna starostwa, która 
powiedziała, iż dział prawny opracuje proponowany projekt uchwały, które zostanie 
rozesłany do akceptacji wszystkim członkom.

Ad.6. Zapoznanie się z wnioskami radnych Rady Powiatu w Opatowie dot. zgłoszenia 
kandydatur na członków Komisji rewizyjnej.
Pani Przewodnicząca poinformowała, iż dwóch radnych Rady Powiatu w Opatowie tj. pan 
Bogusław Włodarczyk oraz pan Jacek Dwojak zgłosili pisemny akces do uczestnictwa 
w składzie Komisji rewizyjnej. Przewodnicząca przedłożyła niniejsze wnioski.
Wnioski radnych stanowią kolejno załącznik nr 16 i nr 17.

Pani Przewodnicząca oddała głos pani mecenas, która wskazała, iż są dwa wnioski i komisja 
powinna wypracować projekt uchwały w zakresie zmiany składu Komisji Rewizyjnej.

Wobec braku pytań pani Przewodnicząca przeszła do głosowania nad przyjęciem propozycji 
projektu uchwały o zmianie składu osobowego komisji rewizyjnej.

Propozycja projektu uchwały została przyjęta jednogłośnie.

W głosowaniu udział wzięło 3 członków komisji na ogólną liczbę 3.
„Za" - 3 głosy (Aneta Bławat, Alicja Frejlich, Barbara Kasińska), „przeciw" - 0 głosów, 
„wstrzymało się" - 0 głosów.
Wynik z głosowania jawnego stanowi załącznik nr 17 do niniejszego protokołu.

O zabranie głosu poprosiła pani Ewelina Płatek - Kosior - obsługa prawna starostwa, która 
powiedziała, iż dział prawny opracuje proponowany projekt uchwały, które zostanie 
rozesłany do akceptacji wszystkim członkom.
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Ad. 7. Sprawy organizacyjne.

O zabranie głosu poprosiła pani mecenas Ewelina Płatek - Kosior, która poprosiła aby radni 
wszystkie swoje pomysły czy stanowiska wcześniej przekazywali do wiadomości biura rady 
oraz obsługi prawnej, a nie w trakcie posiedzeń. Pani mecenas zastrzegła, iż już nigdy nie 
będzie opracowywała żadnego projektu uchwały w takim trybie, gdyż postrzega to również 
jako brak szacunku do jej osoby oraz pracowników biura rady.

Pani Przewodnicząca zapytała, czy ktoś chciałby jeszcze zabrać głos. W wyniku braku głosów 
poinformowała o przejściu do realizacji ostatniego punktu porządku obrad.

Ad. 8. Zamknięcie posiedzenia.
Pani Przewodnicząca podziękowała zebranym za przybycie oraz udział w obradach, po czym 
wypowiedziała formułę „zamykam posiedzenie komisji".
Na tym posiedzenie zakończono (godz. 11:09).

Protokołowała
Sylwia Zakrzewska

Przewodnicząca komisji Rewizyjnej

Anetą Bławat
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